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Referat af generalforsamling d. 27/5-2021  
 

Fremmødte hustande er: 
Mitzi: nr. 22 
Carina: nr. 9 
Mette: nr. 28 
Cecilie: nr. 34 
Flemming: nr. 18 
Sebastian: nr. 40 
Steen: nr. 30 
Karin: nr. 32 
Michael: nr. 36 
Annelise: nr. 4 
Rikke: nr. 1 
Brian: nr. 38 
Anne: nr. 14 
Gabor: nr. 48 
 
I alt 14 fremmødte husstande. 

 
Fuldmagter: 
 Jeanette: nr. 24 
 Hans: nr. 3 
 Peter: nr. 26 
 Mette: nr. 42 

 
I alt 18 hustande ud af 38. 

 
 

1. Valg af dirigent 
Brian FH 38 
 
Valg af referent 

            Cecilie FH 34 
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2. Årsberetning 
Mette FH 28. Ingen yderligere bemærkninger. 

 
3. Regnskab 

Mitzi FH 22. fremlægger regnskab. 
Spørgsmål (Anne FH 14) – Hvor solide er vi? 
Svar (Mitzi FH 22) – Der er ca. 150.000,- i foreningen. 
 

4. Godkendelse af budget 
Enstemmigt vedtaget. (18 stemmer) 
 

5. Indkommende forslag 
Jeanettes forslag har hun trukket tilbage da hun syntes det bliver for 
omfattende. 
 
Spørgsmål (Sebastian FH 40) – Hvad med den væltet lampe ved hesteskoen? 
Flemming FH 18 kontakter KASA-gruppen og får dem til at rette den ud. 
 
Spørgsmål (Michael FH 36) – Hvem slår græsset bag 42 til 34? 
Det gør de grønne smølfer da det er med i vores aftale. Skråningen og græsset 
er slået bag ved 42 til 34. Skråningerne blevet typisk slået et par dage efter de 
jævne græsarealer er slået. Mette FH 28 har efter generalforsamlingen talt 
med de grønne smølfer.  
 
Spørgsmål (Michael FH 36) – Hvad med cementen der står på stien ved 
tunellen? 
Flemming FH 18 taler med beboeren om dette, således at det forhåbentlig 
bliver fjernet.  
 

6. Valg af bestyrelsesmedlemmer 
a. Formand – Sebastian FH 40 på valg – Enstemmigt vedtaget. (18 stemmer) 
b. Næstformand – Mette FH 28 på valg – Enstemmigt vedtaget. (18 stemmer) 
c. Kassere Mitzi FH 22 – Ikke på valg. 
d. Bestyrelsesmedlem Carina FH 9 – Ikke på valg. 
e. Bestyrelsesmedlem Cecilie FH 34 på valg – Enstemmigt vedtaget. (18 

stemmer) 
 

7. Valg af suppleanter 
a. Rikke FH 1 på valg – Enstemmigt vedtaget. (18 stemmer) 
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b. Kasper FH 34 på valg – Enstemmigt vedtaget. (18 stemmer) 
OBS: I forhold til valgt af Kasper som suppleant. Det er efterfølgende 
blevet undersøgt i forhold til vedtægter, og det er ikke muligt at 2 fra 
samme hustand er valgt til bestyrelsen. Derfor skal der vælges en anden 
suppleant.   

 
8. Valg af administrator 

Der ønskes ikke en administrator. 
 

9. Revisor 
Bestyrelsen kigger på alternativer til revisor og har fået tilladelse fra 
fremmødte til at handle som bestyrelsen ønsker. 
 

10. Eventuelt 
Mette FH 28 fremlægger: 
Der har dags dato været hegnssyn hvor 5 fra Kildesø, 2 fra Frodes Have samt 3 
fra hegnssynet har deltaget. Hegnssynet har oplyst om de gældende regler for 
beplantning i skellet. Resultatet bliver at træerne bliver fældet, og regningen 
bliver delt mellem Frodes Have og Kildesø. Mette FH 28 står for igangsætning 
af fældningen. 
 
Efter fiberarbejde er der blevet etableret ny asfalt, hvor der har været gravet. 
Bestyrelsen vil efterse asfalten, da den ser ud til at synke og der samler sig 
vand i hullerne. Den vil blive efterset når alt fiberarbejde er færdiggjort. 
Hans FH 3 har kontakten til Nordkysten i forhold til fejl og mangler. 
 
Da skuret roder uhyrligt meget, henstiller vi til at alt bliver sat på den plads 
det er taget fra straks efter brug, så andre kan benytte redskaberne. 
Haveudvalget vil i den nærmere fremtid ordne skuret og lave en liste over 
redskaber til hjemmesiden. Der må ikke stilles ting i skuret uden forudgående 
aftale med bestyrelsen. Hvis noget skulle gå i stykker, kontaktes bestyrelsen 
så vi kan få det repareret eller få købt en ny. 

 
Festudvalget består af: 

a. Rikke – FH 1 
b. Cecilie - FH 34 
c. Carina – FH 9 
d. Kani – FH 40 
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Der vil også i år blive afholdt sommerfest, datoen er endnu ikke fastsat. 
Der bliver rundelt en invitation og tilmeldingsseddel.  

 
Haveudvalget består af: 

a. Flemming – FH 18 
b. Mette – FH 28 
c. Steen – 30 
Der vil også i år blive afhold havedag, datoen er endnu ikke fastsat. Den 
vil blive meldt ud på hjemmesiden og på Facebooksiden.   

 
Hvis man ønsker at deltage i et eller flere af udvalgene er man velkommen.  
 
Sidst men ikke mindst - en stor tak til Hans som har trådt til som formand, 
indtil en ny kunne vælges på generalforsamlingen.  


